
 

 Dagsorden bestyrelsesmøde d.5.1.2023. kl. 17.00 i Holtug Forsamlingshus 

  
Tilstede: Hans, Susanne, Anette, Jan, Marianne og Jens 
 

1. Valg af mødeleder og referent. 
Hans og Jens 

 
2. Godkendelse af sidste referat d.15.11.2022 

Godkendt  
3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

4. Økonomi.  
Vi har d.d. 31 medlemmer. Det er et mål at ha mange medlemmer bl.a. pga. økonomi. 

  
5. Siden sidst. Juletræstænding, Vinter solhverv, etablering af ciderlaug, nyhedsbrev, drøftelser af 

fælles energiløsning aftalt med Stevns Kommune. 
Rigtig mange til Solhverv, hyggeligt 
Artikel i Stevnsbladet om Ciderlauget og hvordan pengene fra finaledeltagelsen er blevet brugt. 
Lille gruppe nedsat omkring energiløsninger, formål at blive klogere, møde 1/3 med politikere 

 
Faste aktiviteter. (folkekøkken, kreative akt., gymnastik, cykling.) 
Kører fortsat 

 
 

6. Kommende arrangementer/aktiviteter. Bl.a. borgermøde om solcellepark, generalforsamling, 
nytårskur sammen med forsamlingshuset d. 14.1.2023 
- Borgermøde om solcellepark 7/3 Hans fra Holtuggård vil fremlægge forslag 
- Fastelavn 19/2 arr i kirken og derefter i  forsamlingshuset 
- 1/3 ”Gud og god mad” arr menighedsrådet,  gudstjeneste og efterfølgende spisning i 

forsamlingshuset 
- Nytårskur 14/1 husk tilmelding til Mette Maimann 

 
7. Generalforsamling d. 29.3. kl. 18.00. 

 
a) På valg er Jan H, Jens, Ole og Susanne i ulige år. Hvem genopstiller? Er der nogen der stopper i utide? 

Evt. emner til bestyrelsen? 
Alle genopstiller 

b) På valg er Suppleant Katrine Maimann 
Katrine skal spørges ,  

c) Valg af 2 revisorer/bilagskontrollanter. Valgene er for 2 år. 
Ingeborg er nu og skal spørges om hun vil fortsætte. Ole kan måske komme med et bud/forslag på 
nr. 2 

d) Valg af 1 revisor suppleant. 
Susanne Bøgeskov er nu og skal spørges om hun vil fortsætte. 

e) Næste års kontingent 
Uforandret dvs. 200 for husstand og  150 for enlige 

 
Formalia ved Hans? Herunder bestyrelsens beretning. Regnskab ved Ole. Forplejning? 

 Hans tager sig af formalia og beretning, Ole tager regnskab 
 Susanne tager kontakt til Mad og Ro mht. forplejning 
 Jens tager referat 



Rolf ordstyrer 
 

8   Ny bro på Grønningen, ansøgning spilcafe. 
Vi tager med på næste møde i samarbejdsforum at der bevilges en ny bro over grøften på 
Grønningen, spilcaféen får 1500 kr, og så er præmiepengene brugt 

 
9 Lokaletilskud og aktivitetstilskud. Orientering. 

 
Lokaletilskud vi regner med at få som i 22 dvs.  36000 kr. 
Aktivitetstilskud regner vi med få 15000 - 18000.  
 

 10. Intet til referat   

 
11.Næste møde 
4/4 kl. 17 

  
12. Evt. 
Husk at hjælpe til arr., kunne også være folk udenfor bestyrelsen !! 

 

 


